
 

 

Forslag til Tillæg 1 til Kommuneplan 2018 

Sagsnummer: 01.02.15-K04-2-18 SvarID: 87 

Indsendt af Christian Holm  

Dato 12.11.18  

 

Til Rødovre Kommune 

 

Banedanmark har via abonnementet på Plandata fået besked om jeres fremlagte forslag til kommu-

neplantillæg 1 for "ved Sportspladsen 14" 

 

Vi skal for god ordens skyld oplyse, at vi ikke har bemærkninger til forslaget. 

 

 

Christian Granzow Holm 

Studentermedhjælper 

Banedanmark  

Arealer & Forvaltningsmyndighed  

 

Vasbygade 10  

2450 København  

 

www.banedanmark.dk  
 



 

 

Fra: uffe anthonsen 
Sendt: 06. december 2018 22:50 

Til: Byggesags- og Erhvervsafdelingen i Rødovre Kommune 

Emne: forslag til tillæg 1 til kommuneplan 2018 - sagsnr. 01.02.15-K04-2-18 

 
Til Rødovre kommune – vedr. høring - Sagsnummer 01.02.15-K04-2-18  
Som ikke er afsluttet – men lukket af RK på hjemmeside - og kan derfor ikke sende ”kommentarer” på klagepor-
tal. Sidste dato 06.12.2018-24:00 
 

Forslag til Tillæg 1 til Kommuneplan 2018 

Rammeområde 1D01 Islevbrovej-Islev Skole. -  
Rammeområde 1B11 ved sportspladsen. -  
 
Undskyld rækkefølge – blandet i f til oplæg. 
 
1/ hvorfor er beboere syd for sportspladsen ikke omtalt? (ingen problem – de følger nok bare trop) 
    Her er 8 ejendomme som ikke er nævnt eller omtalt i hørelse om eventuelle problemer/indsigelser. 
     Hvad med os? 
Undertegnet/jeg kunne godt se at kommune ville/kunne få en modspiller før jeres forslag til tillæg er blevet 
lagt ”ud”.    
 
2/ ”fritidsformål” et godt ord – for dem der vil/kan bruge det. 
     Store spørgsmål er – til hvem/hvornår/og med hvilke rettigheder? 
     Tidsrum – starttid/sluttid på hvilke dage - hverdage /weekend-helligdage? 
KLAGESTED? (alle dage 24/7) - når vi/jeg ikke har mulighed for kunne få adgang til ”vor” ejendom ? 
 
3/parkeringsnorm! 
Undertegnet kan henvise til adskillige samtaler med Teknisk Forvaltning om parkerings problemer som 
nævnt i 2/ 
f-eks: 
Mail til ”orient” – formand Hr. Quade  
Møde på Teknisk Forvaltning om samme – eksempler med FOTOS af ”uheldige” parkeringer. 
Har i de sidste 4-5 år haft problemer med dette – kontaktet ledere på pladsen – ingen hjælp. 
 
Fremtidig anvendelse? 
Er det kommunens ønske at Islev skal være for de ”stille” betalende borgere? 
 
Mljøvurdering? 
Også her er det et problem for de ”gamle”  beboere - nogle har altså stadig 100% hørelse (måske desværre) 
for den motorvejL 
Hvor blev lige afskærming af efter bygning af 5-etager blok på østside af M3? 
 
Håber at blive kontaktet/spurgt før endelig  vedtagelse af Kommunalbestyrelsen til denne jf. § 24 i Lov om 
planlægning. 
 
Mvh 
Uffe Anthonsen  
Ved Sportspladsen 17 

https://www.rk.dk/politik/hoeringer/afsluttede-hoeringer/?tx_rkhearing_hearings%5Bhearing%5D=17&tx_rkhearing_hearings%5BpageUid%5D=&tx_rkhearing_hearings%5Baction%5D=show&tx_rkhearing_hearings%5Bcontroller%5D=Hearing&cHash=36acb72d87b925818bfa050d6d9571f0

